
1-8/2008. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2008. augusztus
13-án (szerda) 14 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Halász  István  polgármester,  Baricz  László,  Barnáné  dr.
Jámbor  Dominika,  Kovács  Mihály,  Szabóné Hebők Anikó,
Szurokné Gauder Ágota, képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: dr.  Józsa  József  JO-JO DENT Bt.
ügyvezetője, Taszler Tiborné BKTT Óvoda vezető, Halászné
Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető,  Havasi
Sándorné  BKTT  tagintézmény  vezető,  Róka  Eszter
köztisztviselő, Racsmány János köztisztviselő

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Franzné  Lakner  Éva,  Halblönder
József, Kern István, Zámbó András képviselő (4 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül  6  fő
képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai  ülés jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Kovács  Mihály  képviselőt,  amely
javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tett  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet  tárgyalja  a  Képviselő-testület  azzal  a  módosítással,  hogy  a
Családsegítő  Központ  beszámolóját,  és  létszám  felülvizsgálatát  vegyék  le
napirendről,  mivel  a Családsegítő Központ  vezetője  külföldön tartózkodik.  A
bejelentéseknél a szabadidőpark ügyének tárgyalását tűzzék napirendre.



Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

60/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2008. augusztus 13-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról, az előző testületi ülésen elhangzott bejelentések nyomán tett
intézkedésekről, és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester

2./ Tájékoztató Kunbaja község fogorvosi ellátásának helyzetéről.
      Előadó: dr. Józsa József JO-JO DENT Bt. ügyvezetője

3./ Beszámoló a Bácsalmási Többcélú Kistérségi Társulás kunbajai 
     tagintézményeinek 2007/2008. évi oktató-nevelő munkájáról, a 2008/2009-es
     tanév előkészítéséről.
     Előadó: Taszler Tiborné BKTT Óvoda vezetője
                  Havasi Sándorné a BKTT Kunbajai Általános Iskolájának 
                  tagintézmény vezetője
    
4./ Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
     ellátásáról.
     Előadó: Szép Katalin jegyző

5./ A Polgármesteri Hivatal létszámának felülvizsgálata.
     Előadó: Halász István polgármester

6./ A kistérségi társulási megállapodás  és a közoktatási megállapodás 
     megtárgyalása, elfogadása.
     Előadó: Halász István polgármester

7./ Bejelentések.    
     a./ Kunbaja Szabadidőpark pályázat     

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról,  az  előző  testületi  ülésen  elhangzott  bejelentések
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nyomán  tett  intézkedésekről,  és  az  átruházott  hatáskörben  hozott
döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester
     
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász István polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatosan hozzászólás,
észrevétel  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról előterjesztett beszámolót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

61/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról, az előző testületi ülésen 
elhangzott bejelentések nyomán tett intézkedésekről, 
és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Tájékoztató Kunbaja község fogorvosi ellátásának helyzetéről.
     Előadó: dr. Józsa József JO-JO DENT Bt. ügyvezetője

    (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Dr. Józsa József JO-JO DENT Bt. ügyvezetője: Tájékoztatóját annyiban kívánja
kiegészíteni,  hogy  gondot  okozott  a  TAJ  szám  ellenőrzés,  mert
nem tudták a betegek esetében azonnal elvégezni, mivel nincs internet kapcsolat
a  rendelőben.  Az  ellenőrzést  úgy  oldották  meg,  hogy  nem  kellett  azonnal
ellenőrizni, egy napot kaptak rá.

Baricz  László  képviselő: Nagyon  bonyolult  lenne  a  fogorvosi  rendelőbe  az
internet kapcsolatot biztosítani? Néhány ezer Ft-ba kerülne az egész.

Halász  István  polgármester: Jelen  pillanatban  még  nem  tudják  az  internetet
biztosítani, de az ősz folyamán ezt megoldják. 
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Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  tájékoztatót  a  kiegészítéssel  együtt
fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

62/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató Kunbaja község fogorvosi 
ellátásának helyzetéről.

Kunbaja Község Önkormányzat  Képviselő-testülete megtárgyalta és  elfogadta
Kunbaja község fogorvosi ellátásának helyzetéről előterjesztett beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Beszámoló a Bácsalmási Többcélú Kistérségi Társulás kunbajai 
     tagintézményeinek 2007/2008. évi oktató-nevelő munkájáról, a 
     2008/2009-es tanév előkészítéséről.
     Előadó: Taszler Tiborné BKTT Óvoda vezetője
                   Havasi Sándorné a BKTT Kunbajai Általános Iskolájának 
                   tagintézmény vezetője

     (Írásos előterjesztések mellékelve!)

Halász  István  polgármester: A  képviselők  megkapták  a  tagintézmények
beszámolóit. Javasolja, hogy az Óvoda beszámolóját tárgyalják elsőként.

Taszler Tiborné BKTT Óvoda vezető: A beszámolóját nem kívánja kiegészíteni.
Kérése,  hogy  az  óvoda  létszámcsökkentésére  vonatkozó  határozatot  vissza
kellene  vonni,  mert  2  GYES-es  van  jelenleg,  így  nem  tudja  a  határozatot
végrehajtani. Nem célszerű így a létszámcsökkentés.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  Képviselő-testület  5  álláshelyet
állapított  meg az  Óvodában.  Ha visszavonja  a  határozatát,  1  fővel  növelik a
létszámot.  Véleménye  szerint  a  GYES-en  lévők  álláshelyére  fel  lehet  venni
valakit határozott időre. Hány óvónő van jelenleg?

Taszler Tiborné BKTT Óvoda vezető: 6 kinevezett  óvónő van. Nem szeretne
senkit elküldeni, ha Hajdú Orsolya visszajön GYES-ről.
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Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ha nincs álláshely, nem tud a dolgozó
visszajönni GYES-ről.

Halász István polgármester: Markotánné munkaviszonya szűnik meg, ha Hajdú
Orsolyának letelik a GYES.

Havasi  Sándorné  tagintézmény  vezető: Most  6  álláshely  van,  a  Képviselő-
testület  úgy  döntött,  hogy  1  álláshelyet  megszüntet.  Barnánénak  igaza  van,
valakit el kell küldeni.

Baricz  László  képviselő: A  Képviselő-testület  határozatott  hozott  a
létszámcsökkentésről.

Havasi  Sándorné  tagintézmény  vezető: Vagy  elküldenek  valakit,  vagy  a
határozatlan időre alkalmazottak közül tesznek át valakit határozott időre.

Taszler Tiborné BKTT Óvoda vezető: Szeptemberben nem tudja a határozatot
végrehajtani, csak egy későbbi időpontban.

Havasi Sándorné tagintézmény vezető: Ha Mogyorósiné nem megy el GYES-re,
akkor is el kellett volna valakit küldeni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Fogadják el, hogy az Óvoda vezető
nem tudja szeptemberben a Képviselő-testület határozatát végrehajtani, csak ha
Hajdú Orsolya visszajön GYES-ről.

Szabóné  Hebők  Anikó  képviselő: Megnyugtató  lenne,  ha  a  Munkaügyi
Bírósághoz fordult óvónőkkel a peres ügyekben meg lehetne egyezni.

Halász István polgármester: Már régen megegyezhettek volna, ha ők akarják, de
nem akarnak egyezkedni. Rossz tanácsadójuk van.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a határozatát ne vonja vissza, a döntésüket
ne változtassák meg. Az óvoda vezetője akkor hajtsa végre a határozatot, amikor
Hajdú Orsolya visszatér a GYES-ről. 
Javasolja  továbbá,  hogy  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Napközi
Otthonos Óvodájának 2007/2008. évi oktató-nevelő munkájáról, a 2008/2009-es
tanév előkészítéséről szóló beszámolóját a Képviselő-testület fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

63/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Bácsalmás Kistérségi Többcélú 
Társulás Napközi Otthonos Óvodájának
2007/2008. évi oktató-nevelő munkájáról, a 
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2008/2009-es tanév előkészítéséről.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Napközi  Otthonos  Óvodájának
2007/2008. évi oktató-nevelő munkájáról, a 2008/2009-es tanév előkészítéséről
szóló beszámolóját és azt a szóbeli kiegészítésekkel együtt elfogadja.

A  Képviselő-testület  nem  vonja  vissza  a  Bácsalmási  Kistérségi  Többcélú
Társulás  Napköziotthonos  Óvoda  létszámkeretének  meghatározásáról  szóló
41/2008.(V.14.) öh. számú határozatát.
A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy az intézmény a létszámcsökkentést a
későbbiekben tudják végrehajtani.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  BKTT  Kunbajai  Általános
Iskolájának beszámolóját vitassa meg a Képviselő-testület.

Havasi Sándorné tagintézmény vezető: Az év során volt tűzoltó ellenőrzés. A
hiányosságok  közül  már  4-et  megoldottak,  egyhez  várják  a  segítséget
(villámhárító).
Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy szeptember 18-án lesz Horváth Imréné
munkaügyi pere. Egy éve mentették fel, Munkaügyi Bírósághoz fordult, február
6-án újra beadvánnyal fordult a Munkaügyi Bírósághoz. A Bíróság szeptember
18-ra tűzte ki a tárgyalást.

Baricz László képviselő: Ki képviseli az önkormányzatot, mennyi pénzről van
szó?

Halász István polgármester: A tagintézmény vezető, Havasi Sándorné képviseli
az önkormányzatot.

Havasi Sándorné tagintézmény vezető: kb. 500.000,- Ft-ról van szó.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Nem  biztos,  hogy  a  bíróság  neki
kedvezően fog dönteni. Az egy dolog, hogy befogadták a beadványát.

Havasi Sándorné tagintézmény vezető: Beszéltek Horváthnéval, hogy nem jár
neki ez a pénz, mégis Munkaügyi Bírósághoz fordult.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Örvendetesnek tartja, hogy az alsó tagozat és a
felső  tagozat  egy épületbe  kerül.  Reméli,  hogy készen  lesznek  a  munkákkal
tanévkezdésre.
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Baricz  László  képviselő: A  beszámolóból  látja  az  eredményeket.  Fontos  a
település életében az iskola. Örül a jó eredményeknek, szeretné, ha ez továbbra
is így lenne.
A kompetenciamérésnek van látható eredménye?

Havasi  Sándorné  tagintézmény  vezető: A  kompetenciamérés  eredményét
azonnal  nem  látják,  pár  hónap  múlva  értesülnek  róla.  Az  önkormányzat  is
megkapja az eredményt. Ha nem érnek el egy bizonyos szintet, annak szankciója
lehet.

Kovács Mihály képviselő: El kellene érni, hogy a bácsalmási iskola ne vegye fel
a kunbajai tanulókat, ha nem a 6 osztályos gimnáziumba jár.

Havasi Sándorné tagintézmény vezető: Új szabályozás van ismét, ha kunbajai a
gyerek, ide kell járjon.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Szépen felépített beszámolót kaptak,
és részletes tájékoztatást mindenről. Hatékony munkát végeztek, elismerés illeti
a pedagógusokat.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  köszönjék  meg  a  pedagógusok
munkáját. A beszámolót is javasolja elfogadni.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

64/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Bácsalmás Kistérségi Többcélú 
Társulás Általános Iskolájának Tagintézménye
2007/2008. évi oktató-nevelő munkájáról, a 
2008/2009-es tanév előkészítéséről.

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Bácsalmás
Kistérségi Többcélú Társulás Általános Iskolájának Tagintézménye 2007/2008.
évi  oktató-nevelő  munkájáról,  a  2008/2009-es  tanév  előkészítéséről  szóló
beszámolót, és azt a szóbeli kiegészítésekkel együtt elfogadja.

A Képviselő-testület megköszöni a pedagógusok munkáját.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
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N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi  
     feladatainak ellátásáról.
     Előadó: Szép Katalin jegyző

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szép  Katalin  jegyző: Beszámolóját  annyival  kívánja  kiegészíteni,  hogy  az
önkormányzatnál  2007.  október  11-én gyámhatósági  ellenőrzést  tartottak.  Az
ellenőrzés összegzésében a következőket állapították meg:
„Az ügyintéző fiatal  kora és  kevés  tapasztalata  ellenére szakszerűen és nagy
felelősségérzettel  végzi  munkáját.  A  védelembe  vételről  szóló  határozatok
jogszerűek,  mindenben  megfelelnek  a  Gyer.  előírásainak.  Csupán  a  szülők
természetes  személyazonosító  adatainak  határozatban  történő  megjelenítésére
kell  a  jövőben  hangsúlyt  fektetni.  Az  egyéni  gondozási  nevelési  tervet
ismertetését követően a jóléti szolgálat minden esetben megküldte a jegyzőnek.
Ebben jól elkülönülten részletesen felsorolásra kerültek a szülők, a gyermek és a
családgondozó  részére  meghatározott  feladatok  a  veszélyeztetettség
megszüntetése illetve a védelembe vétel eredményessége érdekében.
A felülvizsgálat  során a jóléti  szolgálat  által becsatolt  7. számú adatlapok az
egyéni  gondozási  nevelési  tervekre  épülnek,  tartalmukból  jól  nyomon
követhetők, hogy az előírt feladatokból melyek teljesültek. Az eljárás során a
tényállás teljes körű tisztázása érdekében nélkülözhetetlen – a védelembe vételi
eljáráshoz hasonlóan – a tárgyalás tartása.
A Gyvt. 138.§ (2) és (3) bekezdésében előírt nyilvántartásokat az ügyintéző a
maga által kitalált tartalommal készítette el, és napra készen vezeti.”
Kéri, hogy a Képviselő-testület a beszámolót a kiegészítéssel együtt fogadja el.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A településen jó vélemény alakult ki
Róka  Eszter  munkájáról.  Fiatal  kora  ellenére  elfogadták  a  választópolgárok.
Minden  megtett  azért,  hogy  megtanulja  ezt  a  munkakört.  Megfelelő  a
felkészültsége.  Azt  tapasztalta,  hogy  Eszter  igyekszik  minden  jogszabályt
megismerni. Az eredményesebb munkavégzés érdekében felvette a kapcsolatot a
környező települések ügyintézőivel is.

Szép  Katalin  jegyző: Róka  Esztert  beiskolázzák  szociális  és  gyámügyi
tanfolyamra, akkor meglesz a megfelelő képesítése is.  

Halász István polgármester: Javasolja, hogy az önkormányzat gyermekjóléti és
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámolót a Képviselő-testület
fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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65/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti 
és gyermekvédelmi  feladatainak ellátásáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  Önkormányzat
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámolót az
előterjesztés szerint, a szóbeli kiegészítésekkel együtt elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
             Szép Katalin jegyző

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ A Polgármesteri Hivatal létszámának felülvizsgálata.
     Előadó: Halász István polgármester

Szép  Katalin  jegyző: Gondok  jelentkeztek  a  pénzügyön.  Június  óta  külsős
készíti  havi  220.000,-  Ft-ért  a  beszámolót,  kontírozást,  stb.  A  pénzügyi
feladatokat jelenleg 4 fő látja el + a külsős, sőt ő maga is gyakran besegít.
A jelenlegi 7 köztisztviselői álláshelyből 6 van betöltve. Javasolja, ha külsőssel
végeztetik el a fontos feladatokat (gazdaságvezetői  munkakör),  1 fő álláshely
csökkentése lenne indokolt.
Nagy horderejű munka vár rájuk. A 2007. évet át kell vizsgálni, önrevíziót kell
végrehajtani szeptember 30-ig. Olyan adatokra van szükség, amivel a PM-hez
tudnak menni.
Nem  jó  összeggel  hozták  a  vis  maior  keretet,  a  feladatátadási  adatok  is
felülvizsgálatra szorulnak stb.
Ezeket a feladatokat csak külsős tudja szakszerűen elvégezni.

Halász István polgármester: Támogatja az 1 fő létszámcsökkentést.

Baricz László képviselő: Korrektnek tartja az elhangzottakat.

Halász István polgármester: 1 fő álláshelyét meg kell szüntetni. Ha a pénzügy
elcsúszik, az önkormányzatnak vége.

Baricz László képviselő: Jobb egy gyakorlott szakember, mint valakit állandóan
tanítgatni.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Régóta látszik, hogy problémák vannak
a pénzügyön.
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Halász István polgármester: Így nem lehet dolgozni. Egyszer fizetik a pénzügyi
dolgozókat, egyszer fizetik a külsőst.

Baricz László képviselő: Amióta képviselő, mindig azt hallja, hogy ez sem jó, az
sem jó.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A 2007. évi rossz beszámoló miatt 17
milliós  és  4  milliós  inkasszót  nyújtottak  be  az  önkormányzatnak.  A
működésképtelen önkormányzatok támogatására benyújtott pályázaton nyertek
16 millió Ft-ot (10 millió Ft visszatérítendő, 6 millió Ft vissza nem térítendő
támogatást), de ez a pénz is majdnem inkasszó alá került. Megindult a levelezés.
Vannak bizonyos szabályok, amit be kell tartani. Időközben kiderült, hogy az
ÖNHIKI-s pályázatunkban is komoly számszaki hibák vannak. Úgy tűnt, hogy
nem  vagyunk  jogosultak  ÖNHIKI-re.  Sorozatos  könyvelési  hibák  miatt
jutottunk ide.  Rengeteg függő tétel  volt.  Ilyen kuszaságot még nem látott.  A
jegyzővel Budapesten voltak az ÖTM-ben. Beszéltek az államtitkárral, aki igen
felkészült  volt  Kunbajából.  Rossz  a  költségvetésünk  is.  Fejünkre  olvasták  a
rossz létszámgazdálkodást is.
Kérték, hogy kapjanak bizalmat, és pályázhassanak az ÖNHIKI II. ütemére a
számszaki  hibák  miatt.  Sajnos  a  pénzügyesek  nincsenek  olyan  szakmai
színvonalon,  hogy  ezeket  a  feladatokat  elvégezhessék,  ezért  kell  a  külső
segítség.  Jelenleg  2  forgatókönyv  van:  az  egyik,  hogy  elszámolnak  a
támogatásokkal stb., mindent újra csinálnak és a PM-be új anyagot visznek. Ha
mindezt  nem tudják  produkálni,  adósságkezelési  eljárást  kezdeményeznek  az
önkormányzat  ellen.  Minden  oldalról  megfelelően  elkészített  anyagot  várnak
tőlünk.

Szép Katalin  jegyző: Sajnos a pénzügyi dolgozók nem veszik tudomásul, hogy
cselekvési felelősségük van.

Baricz  László  képviselő: Ezekbe  a  problémákba  párszor  már  beleszaladtak.
Ilyenkor feljegyzést kell készíteni, lehetőség van fegyelmi felelősségre vonásra
is. Meg kell állapítani a felelősségeket. Ne legyen közröhej tárgya a jegyző és a
polgármester. 

Halász István polgármester: Hiába akarja a problémákat megoldani, ha minden
rossz. Pályázatot sem tudnak így beadni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Valamit megoldunk, de mindig adódik
valami  más.  A  Minisztériumban  valóságot  tükröző  anyagot  várnak  az
önkormányzattól. A hibákat helyre akarják hozni.

Szabóné  Hebők  Anikó  képviselő: Teljesen  odafigyelve  kell  elvégezni  a
munkákat.
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Halász István polgármester: 2006. október 2-án ő mondta Horváth Évának, hogy
nem akar vele dolgozni, most pedig ő hívta vissza.
Hiába hozzák a pénzt az önkormányzatnak, ha inkasszó inkasszót követ.

Szép  Katalin  jegyző: Akkor  nyugodt,  ha  Horváth  Éva  végzi  a  pénzügyi
feladatokat.
Javasolja,  hogy  az  üres  köztisztviselői  álláshelyet  és  1  közalkalmazotti
álláshelyet szüntessenek meg, nincs szükség ezekre az álláshelyekre, ha külsős
végzi a munkákat.

Baricz László képviselő: Egyetért a 2 álláshely megszüntetésével.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Egyetért  az  elhangzott  javaslattal.
Szeretné hallani a Pénzügyi Bizottság elnökének a véleményét is.

Kovács  Mihály képviselő: Tartózkodik, a felesége révén érintett.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Kovács Mihálynak, mint a Pénzügyi
Bizottság elnökének legyen véleménye. A település létéről van szó.

Kovács Mihály képviselő: Egyetért a javaslattal. Hajdúné idejében is megvoltak
ezek a problémák.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Kovácsnéban  korábban  megbízott,
mert fiatal, értelmes, de ezt nem lehet tovább így folytatni.

Halász István polgármester: Véget kell vetni ennek a gyakorlatnak.

Szép  Katalin  jegyző: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  következő
javaslatokról szavazzon:

- Javasolja a pénzügyi munkák külsős bevonásával történő végzését.

A Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a
javaslattal egyetért.

-  Javasolja  a  Képviselő-testületnek  2008.  szeptember  1.  napjától  1
köztisztviselői álláshely (üres álláshely) megszüntetését.

A Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a
javaslattal egyetért.

-  Javasolja  a  Képviselő-testületnek  2008.  szeptember  1.  napjától  a  751153
szakfeladaton 1 közalkalmazotti álláshely megszüntetését.
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A Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a
javaslattal egyetért.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

66/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
A Polgármesteri Hivatal létszámának 
felülvizsgálata, létszámcsökkentés.

1./  Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testület  az előterjesztés alapján
hozzájárul  a  pénzügyi  munkák külsős  bevonásával  történő végzéséhez  2008.
szeptember 1. napjától.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

   Szép Katalin jegyző

2./ Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján
hozzájárul  a  Polgármesteri  Hivatalnál  2008.  szeptember  1.  napjától  1
köztisztviselői álláshely (üres álláshely) megszüntetéséhez.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

   Szép Katalin jegyző

3./ Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján
hozzájárul a Polgármesteri  Hivatalnál 2008. szeptember 1. napjától a 751153
szakfeladaton  1  közalkalmazotti  álláshely  megszüntetéséhez,  1  fő
közalkalmazotti jogviszony megszüntetéséhez.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

   Szép Katalin jegyző

4./  A  Képviselő-testület  utasítja  Hivatalát,  hogy  ezen  változásokat  a  soron
következő  költségvetési  rendeletmódosításakor  a  költségvetési  rendeleten
vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
             Szép Katalin jegyző

   Pénzügy

12



Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  feladatokat  konkrétan  meg  kell
határozni, hogy kinek mi a feladata, készüljön munkaköri leírás.
Mindenki tudja, hogy Kovácsné az anyaságra készül, de a vezetőknek konkrétan
tudni kellene, hogy meddig számíthatnak rá. Jelenleg ő a legképzettebb, aki a
külsős keze alá tud dolgozni.

Halász István polgármester: Kovácsnéra hosszú távon nem számíthatnak, de az
önkormányzat érdekeit is nézni kell.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nyíltan kell beszélni a problémákról,
másként nem megy. Folyamatában nagyon sok a munka, és minden 2007. évi
anyag rossz.

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./ A kistérségi társulási megállapodás  és a közoktatási megállapodás 
     megtárgyalása, elfogadása.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos megállapodások mellékelve!)

Szép Katalin jegyző: 

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  Képviselő-testület  a  kistérségi
társulási megállapodást és a közoktatási megállapodást fogadja el. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

67/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
A kistérségi társulási megállapodás és a 
közoktatási megállapodás elfogadása.

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  módosított
többcélú társulási megállapodás tervezetet az előterjesztés szerint elfogadja.
Felhatalmazza a polgármestert a módosított társulási megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

2./ Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a módosított iskolai
közoktatási megállapodást az előterjesztett tervezet szerint elfogadja.
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Felhatalmazza  a  polgármestert  a  módosított  iskolai  közoktatási  megállapodás
aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Bejelentések. 

a./ Kunbaja Szabadidőpark pályázat
     Előadó: Racsmány János köztisztviselő

Halász  István  polgármester: Felkéri  Racsmány  János  köztisztviselőt,  hogy  a
pályázatról tájékoztassa a jelenlévőket.

Racsmány János köztisztviselő: A 2008. július 16-i  képviselő-testületi  ülésen
már  foglalkoztak  a  Szabadidőpark  ügyével.  Azóta  beszélt  Major  Ágnessel,
jelezte  neki,  hogy  egy  faktoráló  céget  keresünk.  2007.  június  19-én  lett  a
támogatási szerződés aláírva, így egy éven belül el kellett volna számolni. Úgy
tájékoztatták,  hogy  az  MVH-nál  Kertész  Pétert  kell  megkeresni  a  határidő
módosítás miatt.

Baricz László képviselő: Ha lejárt a szerződés, nagyon nehéz módosítani. Az a
baj, hogy lejárt a határidő.

Racsmány János köztisztviselő: Kertész Péterrel kell beszélni, hogy a szerződést
módosítsák.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  Baricz  Lászlót  bízza  meg  a
Képviselő-testület,  hogy  vegye  fel  a  kapcsolatot  Kertész  Péterrel  a  határidő
módosítás végett.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

68/2008.(VIII.13.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Szabadidőpark pályázat

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  a
pályázattal kapcsolatban benyújtja a határidő módosítási kérelmét.
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A Képviselő-testület felkéri Baricz László képviselő urat (fejlesztési tanácsnok),
hogy a határidő módosítással kapcsolatos intézkedésekben nyújtson segítséget
az önkormányzatnak.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselőtestület ülését
1535 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István Szép Katalin
          polgármester          jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Kovács Mihály
képviselő
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